
 

                                                               ZÁPISNICA  

z jedenásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa 

23.09.2024 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu v Nededzi. 

 

Celkový počet poslancov: 7 

Prítomní poslanci: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 

Ospravedlnení poslanci: 1   Ing. Vladimír Zajac 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie 

4. Výstavba haly CCP 2 firmou Mobis Slovakia, s.r.o v k.ú. Gbeľany 

5. Rozpočtové opatrenia č. 5/2024, č. 6/2024, č. 7/2024 

6. Nadstavba obecného úradu a centrum obce 

7. Rôzne   

8. Uznesenia 

9. Záver 

 

 

1. Otvorenie:  
 
Jedenáste zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a 
viedol starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí 
sú prítomní šiesti poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne predložil na 
schválenie program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez výhrad. 
 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
Za zapisovateľku určil starosta obce Zuzanu Škorvánkovú.  
Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci Tibor Hreus, Ing. Peter Škorvánek. 
 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 



Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

 

2) Kontrola uznesení: 
 
Nebolo prijaté opatrenie, ktoré by požadovalo ďalšiu kontrolu. 

 

 

3) Informácie: 
 
Starosta obce informoval o vykonaní orezu lipy oproti Jednote dňa 5.8.2024 na základe odborného 
stanoviska k posúdeniu zdravotného stavu dreviny, ktoré vydala Správa Národného parku Malá 
Fatra so sídlom vo Varíne a tiež o oreze lipy pri kríži pri ulici Poľná, ku ktorému by malo dôjsť 
v priebehu týždňa. Orez uskutočnil arborista Ing. Martin Moravčík. Ďalej informoval o uskutočnení 
zamerania geodetom výškopisu a polohopisu z dôvodu spracovania podkladov k možnému odvod-
neniu ulíc: Stredná, Roľnícka, Na Záhumní a Za Kaštieľom, pre potreby Ing. Paňáka, ktorý pripra-
vuje možné návrhy riešení odvodnenia. Starosta informoval aj o realizácií výstavby mosta v Stave, 
kde výstavba napreduje podľa dohodnutej zmluvy s ukončením do 30.11.2024. Zaznela informácia 
o hodoch v našej obci, kde bola slávená slávnostná svätá omša v kostole Sedembolestnej Panny 
Márie, ale nakoľko bola predpoveď počasia nepriaznivá a boli vydané hydrometeorologické vý-
strahy, poobedný hodový program sme zrušili. Po slávnostnej svätej omši bolo pripravené pohoste-
nie pre DHZ Nededza a Gbeľany. Nasledovala informácia o nainštalovaní fotovoltických panelov 
na materskú školu. Uvedenie malého zdroja do prevádzky bolo akceptované ku dňu 20.9.2024. 
V tomto týždni budeme zasielať oznámenie o prevádzke malého zdroja pre SSD, a.s. Po uvedení 
fotovoltiky do prevádzky na objekte Materskej školy by malo dochádzať k úspore elektrickej ener-
gie. Starosta tiež informoval o riešení výstavby haly CCP 2 Mobil Slovakia s.r.o. Starosta obce in-
formoval o vyplatení príspevku pre 12 prvákov v celkovej výške 1200 Eur. Tiež bol osadený stojan 
na bežnú opravu bicyklov. Tento stojan bol dodaný cez VUC Žilina. Nakoľko máme v pláne rekon-
štruovať a nadstavovať obecný úrad, z dôvodu budúceho nárastu energií bol vymenený hlavný is-
tič obecného úradu na 80 ampérovi. Zaznelo tiež, že do škôlky bol zakúpený nový konvektomať, 
kotlík s ochrannou mriežkou na šľahanie a miešanie a nová umývačka riadu. Starý konvektomat 
sme predali obci Nezbudská Lúčka za 1.500 Eur. Starosta obce informoval aj o vysúťažení do-
dávky plynu pre obec na 3 roky od decembra 2024 do decembra 2027 cez EKS (elektronický kon-
trakčný systém), kde ušetríme ročne cca 3.000 Eur podľa orientačných prepočtov. Odznela aj infor-
mácia, že z dôvodu hydrometeorologických výstrah boli zabezpečené protipovodňové vrecia 
s pieskom. Ďalej informoval o zakúpení prekopávaču kompostu prostredníctvom projektu z Nadá-
cie KIA Slovakia. Starosta poskytol informáciu o podaní dvoch žiadosti cez odpadové hospodár-
stvo  - Žiadosť o dotáciu cez environmentálny fond, oblasť podpory C, činnosť  C 2 v celkovej 
výške dotácie 12.297,00 Eur – nákup veľkokapacitných kontajnerov 2 ks a žiadosť o dotáciu cez 
environmentálny fond, oblasť podpory C, činnosť  C 4 v celkovej výške dotácie 12.002,00 Eur – 
nákup Mini bager a prídavné zariadenie k čelnému nakladaču. 

 
Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 
 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 



4) Výstavba haly CPP 2 firmou MOBIS SLOVAKIA, s.r.o. v k.ú. Gbeľany: 

 
Starosta informoval a prečítal prítomným e-mailovú komunikáciu medzi obcou Nededza a spoloč-
nosťou Mobis Slovakia, s.r.o. vo veci riešenia odkúpenia parcely KNC č. 851/101 a KNC č. 849/9 
v k.ú. Gbeľany pre výstavbu výrobnej haly CCP 2 výroba bŕzd a airbagov medzi spoločnosťou Mo-
bis Slovakia, s.r.o. a obcou Gbeľany. Uviedol, že na uvedených parcelách je umiestnená kanalizá-
cia vo vlastníctve obce Nededza, ku ktorej chce zabezpečiť prístup na verejnoprospešnú stavbu – 
kanalizáciu a ešte 4 metrový pás od rohu ihriska smerom k oplotenie Grupo Antolin Bratislava, 
s.r.o. tak, aby bol zabezpečený prístup na obecné pozemky a pozemky v súkromnom vlastníctve. 
Informoval o tom, že výkup uvedených parciel je stále v procese riešenia medzi obcou Nede-
dza, spoločnosťou Mobis Slovakia, s.r.o. a obcou Gbeľany. Obec Gbeľany majú vyhlásený Zámer 
na predaj predmetných pozemkov. Poslanci prejavili záujem o kúpu pozemkov tak, aby bol zabez-
pečený prístup ku kanalizácií a pozemkom našej obce. 

Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 
 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

 

5) Rozpočtové opatrenia č. 5/2024, č. 6/2024 a č. 7/2024 
 

Rozpočtové opatrenie č. 5/2024 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola vzatá na vedomie zmena rozpočtu rozpočtovým opat-
rením č. 5/2024. Jednalo sa o rozpočtový presun príjmov a výdavkov v rámci schváleného roz-
počtu v zmysle Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce (transfer voľby do Európ-
skeho parlamentu, transfer – stravovanie detí v MŠ, transfer – pozemné komunikácie, register oby-
vateľov, príspevok z Environmentálneho fondu, sociálny fond, Centrum obce Nededza – projektová 
dokumentácia a inžinierska činnosť iné). 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 5/2024. 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 

Rozpočtové opatrenie č. 6/2024  

Ďalej bola schválená zmena rozpočtu v zmysle Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami 
a to nasledovne: 

- kapitálové výdaje   46   717001   04.5.1   Cestná doprava – real. – most STAV II. etapa  

+ 14.800,- € 

- kapitálové výdaje   46   717001   06.2.0   Centrum obce Nededza – real.       

- 14.800,- € 



Obecné zastupiteľstvo schválilo Rozpočtové opatrenie č. 6/2024. 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 4  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 2 JUDr. Marián Cesnek, Ing. Peter Škorvánek 
 

 

6) Nadstavba obecného úradu a centrum obce 

 

Pán starosta požiadal p. Ing. Scheberovú o slovo k vyhláseniu verejného obstarávania, ktorá nás 
následne informovala o možnostiach financovania, o rozdelení nákladov na oprávnené a neopráv-
nené, aby sme mohli pýtať dotáciu na oprávnené náklady. K projektu „Centrum obce Nededza“, 
kde je predpokladaná hodnota zákazky 1.029.95 Eur s DPH. Realizácia sa predpokladá od 3/2025 
do 10/2025. Pani Ing. Scheberová vysvetlila prítomným ako bude verejné obstarávanie prebiehať. 
Verejné obstarávanie už má pani Ing. Scheberová pripravené a bude ho spúšťať cez Vestník. Pán 
JUDr. Cesnek sa dotazoval o možnosti neprijatia žiadnej ponuky obstarávateľa z dôvodu hodného 
osobitého zreteľa, tiež či je možné nevybrať žiadneho uchádzača z dôvodu nezískania finančných 
prostriedkov z Environfondu. Kontrolórka uviedla, že z Environmentálneho fondu môžeme žiadať 
610.000,- € na dobu 10 alebo 15 rokov s 0,1% úrokom. V rámci konzultácie boli jednomyseľne 
schválene uznesenia č. 157/2022-2026 - realizáciu investície v zmysle Špecifikácie činností pod-
pory formou úveru pre obec Nededza zameranej na Centrum obce Nededza vo výške 
1.004.834,26 € s DPH, uznesenie č. 158/2022-2026 - prijatie úveru od Environmentálneho fondu 
v zmysle Špecifikácie činností podpory formou úveru pre obec Nededza vo výške 610.000,- € na 
financovanie investície Centrum obce Nededza, uznesenie č. 159/2022-2026 - realizáciu investície 
v zmysle Špecifikácie činností podpory formou úveru pre obec Nededza zameranej na Stavebné 
úpravy Obecného úradu obce Nededza vo výške 1.029.570,24 € s DPH, uznesenie č. 160/2022-
2026 - prijatie úveru od Environmentálneho fondu v zmysle Špecifikácie činností podpory formou 
úveru pre obec Nededza vo výške 610.000,- € na financovanie investície Stavebné úpravy Obec-
ného úradu Nededza, uznesenie č. 161/2022-2026 - vyhlásenie verejného obstarávania vo ves-
tníku Verejného obstarávania na zákazku „Centrum obce Nededza“, uznesenie č. 162/2022-2026 - 
vyhlásenie verejného obstarávania vo vestníku Verejného obstarávania na zákazku „Stavebné 
úpravy Obecného úradu Nededza“. Pán JUDr. Cesnek odišiel z obecného zastupiteľstva o 19:42 
hodine a následne bolo jednomyseľne vzaté na vedomie uznesenie č. 163/2022-2026 - stanovisko 
hlavného kontrolóra obce Nededza k dodržiavaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov finan-
covania. Tiež bola posúdená ponuka Prima banky na možnosť prijatia komerčného úveru. 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 6 
Výsledky hlasovania: 
Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 

7) Rôzne 
 
V rámci diskusie v bode Rôzne bolo schválené Rozpočtové opatrenie č. 7/2024 - zmena rozpočtu 
v zmysle Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami a to nasledovne:  

- kapitálové výdaje   46   717001   04.5.1   MK STAV I. etapa – realizácia          + 13.000,- € 

- kapitálové výdaje   46   717001   06.2.0   Centrum obce Nededza – real.         - 13.000,- €. 



Ďalej starosta obce predložil informáciu o podaní projektu cez MAS Terchovskú dolinu, na dotáciu 
30.000 Eur cez výzvu MAS_062/7.4/4 - Nákup komunálnej a prídavnej techniky na „Dovybavenie 
strojového parku pre technické služby obce Nededza“, pre našu kompostareň a konzultovali mož-
nosti fungovania kompostárne, resp. zamestnania pracovnej sily, ktorú poslanci vzali na vedomie. 
Obecné zastupiteľstvo prejednalo možnosť projektu na vybavenie obecnej knižnice, ale nakoľko na 
základe budúcej nadstavby obecného úradu budú priestory kaštieľa využité pre obecné potreby sa 
zhodli, že túto možnosť prehodnotia na základe ďalšieho vývoja v kaštieli a dokončenia centra 
obce. Obecné zastupiteľstvo prejednalo a vzalo na vedomie aj žiadosť Rady rodičov Základnej 
školy Gbeľany o príspevok pre detí, ktoré pochádzajú z Nededze a navštevujú Školský klub detí, 
nakoľko tento príspevok od januára 2024 bol Všeobecným záväzným nariadením obce Gbeľany 
zvýšený o 100% - z pôvodných 17,00 Eur na 34,00 za rannú aj poobednú činnosť. Obecné zastu-
piteľstvo tiež vzalo na vedomie informáciu o stave riešenia bezpečnosti cestnej premávky, chodcov 
a ostatných účastníkov na ulici Hlavná a Potočná. 

  
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 

 
8) Uznesenia 
 
Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 151/2022-2026 až 168/2022-2026. 
 

 

9) Záver 
 
Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 21:00 hod. zasadnutie  
Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

 

V Nededzi dňa 26.09.2024 

 

 

Zapísala: Bc. Zuzana Škorvánková   …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

Tibor Hreus      …....................................... 

 

 

Ing. Peter Škorvánek     …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 


